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(Inf. wł.). Blisko 13 milionów złotych wsparcia, nowoczesna infrastruktura i koniec tułaczki
po obcych boiskach - Stronie Śląskie rozpoczyna odbudowę stadionu użytkowanego przez
Klub  Sportowy  Kryształ.  W  poniedziałek  uroczyście  podpisano  umowę  z  wykonawcą
inwestycji, która ma przywrócić życie sportowe w miejscu zniszczonym przez powódź.

 
Symboliczny briefing prasowy poświęcony podpisaniu umowy na odbudowę i modernizację stadionu
sportowego KS Kryształ Stronie Śląskie odbył się przy udziale kibiców miejscowego klubu. Dobrą
nowiną  podzielił  się  burmistrz  Dariusz  Chromiec,  a  towarzyszyli  mu  sekretarz  stanu  w
Ministerstwie Sportu i Turystyki Piotr Borys, skarbnik gminy Stronie Śląskie Grażyna Konopka,
pełnomocniczka wykonawcy inwestycji  firmy Interhall  sp.  z  o.o.  Anna Kmiecińska,  wiceprezes
Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej Adam Michalik, prezes KS Kryształ Stronie Śląskie Zbigniew
Mroczek i wiceprezes klubu Rafał Szafran.
 

 
– To wyjątkowy dzień dla gminy Stronie Śląskie, ale też dla strońskiego sportu. Przystępujemy do
realizacji  potężnej  inwestycji  -  odbudowy  stadionu  sportowego  wraz  z  budynkiem  zaplecza
sportowego przy ul. Sportowej, który został zniszczony w wyniku powodzi – podkreślił D. Chormiec
 
Umowa, podpisana z firmą Interhall sp. z o.o. z Katowic, opiewa na kwotę ok. 12 800 tys. zł. Projekt
realizowany będzie w formule „zaprojektuj i wybuduj”, z terminem realizacji do 10 miesięcy od dnia
podpisania.  W  ramach  prac  przewidziano  m.in.  odbudowę  boiska  ze  sztuczną  nawierzchnią,
modernizację  infrastruktury  technicznej  i  budynku  klubowego  oraz  instalację  systemu
oświetleniowego i nawodnienia. Co istotne, inwestycja uzyskała pełne dofinansowanie ze środków
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.
 
– To jedna z najbardziej symbolicznych inwestycji, bo pierwsza, która została zniszczona, kiedy ta
tama puściła  wodę.  Pierwsze uderzenie  to  właśnie  lokalny stadion Kryształu  –  mówił  P.  Borys
podkreślając, że z budżetu państwa na odbudowę infrastruktury sportowej przeznaczono już 130
milionów złotych. Zaznaczył również, że nowy obiekt będzie nowoczesny i - jeśli pogoda pozwoli -
całoroczny: – Sztuczna płyta, oświetlenie, piłkochwyty - to wszystko poziom, który pozwoli drużynie
Kryształu Stronie Śląskie, ale także i grupom młodzieżowym, grać przez cały rok.

Wiceprezes DZPN A. Michalik wskazał, że powrót do inwestycji w sport był naturalnym etapem po
pierwszym okresie walki ze skutkami powodzi: – Było wiadomo, że kiedy ten kurz opadnie (...),
powrócimy i będziemy się upominać o ten sport. Dlatego wielkie słowa uznania zarówno dla pana
burmistrza, jak i pana ministra za to, że udało się ten projekt dopiąć. Nie zabrakło też słów uznania
dla drużyny, która pomimo braku stadionu, zachowała sportowego ducha walki: – Kryształ zajmuje
drugie miejsce i wciąż liczy się w walce o awans do wyższej ligi. To pokazuje, że to są ludzie z
charakterem – dodał A. Michalik.
 
Jak zapowiedziała  pełnomocniczka wykonawcy A. Kmiecińska,, prace rozpoczną się niezwłocznie po



przekazaniu placu budowy: – Jak tylko przejmiemy plac budowy, wejdziemy z ciężkim sprzętem i
zaczniemy prace. (...) Będzie to płyta o nawierzchni ze sztucznej trawy czwartej generacji, czyli bez
dosypywania  granulatem gumowym.  Będziemy mieć  tutaj  innowacyjne  wypełnienie  nawierzchni
systemem Bioflex, który jest materiałem naturalnym i dodatkowo boisko będzie posiadało system
zraszania. 

Tak obecnie prezentuje się stadion KS "Kryształ" Stronie Śląskie
 

Wdzięczności nie krył prezes strońskiego klubu Z. Mroczek: – Z tego miejsca bardzo chciałbym
serdecznie podziękować ministrowi, ministerstwu, samorządowi za to, że będziemy mogli rozgrywać
swoje mecze na boisku Kryształu. Jest nam niezmiernie miło, ponieważ ciągła tułaczka po obcych
boiskach jest bardzo uciążliwa i kosztowna.

 
Jeśli wszystko przebiegnie zgodnie z planem, już za 10 miesięcy na nowym stadionie w Stroniu
Śląskim rozegrany  zostanie  pierwszy  mecz.  Niewykluczone,  że  na  murawę wybiegną  nie  tylko
zawodnicy  Kryształu,  ale  i  przedstawiciele  samorządu  oraz  ministerstwa.  Piotr  Borys  z
„przymrużeniem oka” zasugerował taką możliwość, przypominając, że na co dzień biega w okolicy
warszawskich  Łazienek  w  koszulce  Kryształu,  którą  otrzymał  kilka  miesięcy  temu.  Podczas
dzisiejszego briefingu klub wręczył mu kolejną - być może to symboliczny gest zapowiadający, kto
jako pierwszy przetestuje nową nawierzchnię boiska? 

(bp)
 


